



CM Newsletter – AUG

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In July, our children learned God made us to be ones who can make a difference, call us to do something out of our comfort zone, and understand how our unique story can impact the world for God.

This month the children will learn more about showing respect to God because He's in charge of everything. Our respect for others flows from how we understand God's power over the world.

Many blessings,

Scan QR Code For Registration Form →

<http://goo.gl/forms/MhLMv0sqJVxqX1c53>



Ruth - Children Ministry Director

Sunday Morning Message

8 / 06	I will not be afraid	Psalms 46: 1 - 11
8 / 13	The people of Judah, now God's enemy	Isaiah 1: 24 -28
8 / 20	The people of Judah, respect God	Isaiah 5: 11 - 16
8 / 27	The people of Judah, light will shine	Isaiah 9: 1 -7

Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & under	Wonderful World	"You have done great and wonderful things." 2 Samuel 7:23 , NlrV
K – 5 th Graders	Drum Line Respect	"Show proper respect to everyone." 1 Peter 2:17a , NlrV

Upcoming Events

8/ 6 on going	Register for 2017-18 Children Sunday school, please go on Church website or scan the QR code or register at CM Sign In / Out area every Sunday morning from 10 am – 1 pm.
8 / 20	Sunday School teachers / helpers orientation training at the CM worship room, 12: 45 – 2 pm
8 / 27 9am – 12pm	CM annual field trip at CA Science Center (9am –1 pm). All parental consent forms should be signed. No Sunday School and the Nursery Room opened for 5 years old and under. For the children aged of 3 -5 years old should go with one parent adult on the school bus.
1pm – 2pm	Parent's instruction meeting for new system Check In / Out at CM Worship Room



CM Newsletter – AUG

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In July, our children learned God made us to be ones who can make a difference, call us to do something out of our comfort zone, and understand how our unique story can impact the world for God.

This month the children will learn more about showing respect to God because He's in charge of everything. Our respect for others flows from how we understand God's power over the world.

Many blessings,

Scan QR Code For Registration Form →

<http://goo.gl/forms/MhLMv0sqJVxqX1c53>



Ruth - Children Ministry Director

Sunday Morning Message

8 / 06	I will not be afraid	Psalms 46: 1 - 11
8 / 13	The people of Judah, now God's enemy	Isaiah 1: 24 -28
8 / 20	The people of Judah, respect God	Isaiah 5: 11 - 16
8 / 27	The people of Judah, light will shine	Isaiah 9: 1 -7

Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & under	Wonderful World	"You have done great and wonderful things." 2 Samuel 7:23 , NlrV
K – 5 th Graders	Drum Line Respect	"Show proper respect to everyone." 1 Peter 2:17a , NlrV

Upcoming Events

8/ 6 on going	Register for 2017-18 Children Sunday school, please go on Church website or scan the QR code or register at CM Sign In / Out area every Sunday morning from 10 am – 1 pm.
8 / 20	Sunday School teachers / helpers orientation training at the CM worship room, 12: 45 – 2 pm
8 / 27 9am – 12pm	CM annual field trip at CA Science Center (9am –1 pm). All parental consent forms should be signed. No Sunday School and the Nursery Room opened for 5 years old and under. For the children aged of 3 -5 years old should go with one parent adult on the school bus.
1pm – 2pm	Parent's instruction meeting for new system Check In / Out at CM Worship Room



兒童部月刊 - 8月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們，

在七月份，孩童們學習上帝的作為，使我們能成為改變世界的人，叫我們走出舒適區，去做一些事情。並讓我們知道，屬於我們的特質和經歷如何能夠為上帝影響世界。

我們對別人的尊重來自於我們如何理解上帝在世上的權柄。這個月，孩童們將繼續學習尊崇敬畏神，因為祂主宰一切

滿滿的祝福

請掃描右方的註冊表單二維條碼 →



Ruth - 兒童部主任

主日信息

8 / 06	我也不害怕	詩篇	46: 1-11
8 / 13	猶大的子民，神的敵人	以賽亞書	1: 24 -28
8 / 20	猶大的子民，敬畏神	以賽亞書	5: 11 - 16
8 / 27	猶大的子民，神的光照耀他們	以賽亞書	9: 1 - 7

課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班或以下	Wonderful World	世上有何民能比你的民以色列呢？你從埃及救贖他們作自己的子民，又在你贖出來的民面前行大而可畏的事，驅逐列邦人和他們的神，顯出你的大名。【撒母耳記下 7: 23】
幼稚園到五年級	Drum Line Respect	務要尊敬眾人，親愛教中的弟兄，敬畏神，尊敬君王。【彼得前書 2: 17】

當月活動

8 / 06	2017 - 18 兒童主日學註冊，於每主日早上十點到下午一點在兒童簽進(出)處或於 http://goo.gl/forms/MhLMv0sqIVxqX1c53 網路報名註冊
8 / 20	主日學教師 / 助教 在CM崇拜教室進行培訓，下午 12:45 - 2:00
8 / 27 9am - 12pm	CM的年度校外教學在加州科學中心舉行（上午9點 - 下午1點）。欲前往的孩童，請家長簽妥同意書。3至5歲的兒童，在校車上需有一名成年家長陪同。活動當天沒有主日學，嬰幼室只開放給5歲及以下兒童照顧。
1pm - 2pm	新系統簽進簽出家長說明會在兒童崇拜教室舉行



兒童部月刊 - 8月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們，

在七月份，孩童們學習上帝的作為，使我們能成為改變世界的人，叫我們走出舒適區，去做一些事情。並讓我們知道，屬於我們的特質和經歷如何能夠為上帝影響世界。

我們對別人的尊重來自於我們如何理解上帝在世上的權柄。這個月，孩童們將繼續學習尊崇敬畏神，因為祂主宰一切

滿滿的祝福

請掃描右方的註冊表單二維條碼 →



Ruth - 兒童部主任

主日信息

8 / 06	我也不害怕	詩篇	46: 1-11
8 / 13	猶大的子民，神的敵人	以賽亞書	1: 24 -28
8 / 20	猶大的子民，敬畏神	以賽亞書	5: 11 - 16
8 / 27	猶大的子民，神的光照耀他們	以賽亞書	9: 1 - 7

課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班或以下	Wonderful World	世上有何民能比你的民以色列呢？你從埃及救贖他們作自己的子民，又在你贖出來的民面前行大而可畏的事，驅逐列邦人和他們的神，顯出你的大名。【撒母耳記下 7: 23】
幼稚園到五年級	Drum Line Respect	務要尊敬眾人，親愛教中的弟兄，敬畏神，尊敬君王。【彼得前書 2: 17】

當月活動

8 / 06	2017 - 18 兒童主日學註冊，於每主日早上十點到下午一點在兒童簽進(出)處或於 http://goo.gl/forms/MhLMv0sqIVxqX1c53 網路報名註冊
8 / 20	主日學教師 / 助教 在CM崇拜教室進行培訓，下午 12:45 - 2:00
8 / 27 9am - 12pm	CM的年度校外教學在加州科學中心舉行（上午9點 - 下午1點）。欲前往的孩童，請家長簽妥同意書。3至5歲的兒童，在校車上需有一名成年家長陪同。活動當天沒有主日學，嬰幼室只開放給5歲及以下兒童照顧。
1pm - 2pm	新系統簽進簽出家長說明會在兒童崇拜教室舉行

